

**SÜNNIPÄEVALISED-JUUBILARID – SEOTUD MEIE AJAKIRJA
VÄLJAANDMISE JA RAHVUSVAHELISE TEADUSKONVERENTSI
KORRALDAMISE NING TOETAMISE JA MENTORLUSEGA**

Sulev Mäeltsemees – 75 (7.08.1947)



Tallinna Tehnikaülikooli emeriitprofessor dr (geograafia-
kandidaat, PhD), majanduspoliitika teaduskonverentsi kaas-
korraldaja ja pikaajaline aktiivne osaleja (alates esimesest,
aastal 1984) ning kolmekeelse rahvusvahelise teadusajakirja
„Eesti majanduspoliitilised väitlused“ toimetaja ja ajakirja
paljude artiklite autor. Stažeerinud korduvalt ja pikaajaliselt
Saksamaa LV ülikoolides (Frankfurt-Main, Osnabrück). 1990.
aastate algusest on tema teadus- ja õppetöö olnud kohaliku
omavalitsuse ja regionaalpoliitika valdkonnas ning ta on
aktiivselt osalenud Eesti kohaliku omavalitsuse taastamisel.

Soovime talle head tervist, edu ja tegusat koostööd.

Pikemalt ajakirja numbris: 1-2017

Lugupidamisega

Konverentsi ja ajakirja toimikond

* * *

Sulev Mäeltsemees – 75 (geboren: 7.08.1947)

Emeritierter Professor Dr. der Technischen Universität Tallinn (Kandidat der
Wissenschaften in Geografie, PhD), Mitveranstalter und langjähriger aktiver
Teilnehmer der Wissenschaftskonferenz zu Wirtschaftspolitik (seit der ersten Konferenz
im Jahre 1984) sowie Redakteur der dreisprachigen internationalen Wissenschafts-
zeitschrift „Estnische Gespräche über Wirtschaftspolitik“ und Autor zahlreicher Artikel
der Zeitschrift. Er hat wiederholt und langfristig an Forschungsaufenthalten an den
Universitäten der Bundesrepublik Deutschland teilgenommen (Frankfurt am Main,
Osnabrück). Seit Anfang der 1990er Jahre hat sich seine wissenschaftliche und
Unterrichtstätigkeit auf Bereiche der lokalen Selbstverwaltung und Regionalpolitik
bezogen, und er hat sich aktiv an der Wiederherstellung der lokalen Selbstverwaltung in
Estland beteiligt. Wir wünschen ihm eine gute Gesundheit, Erfolg und weiterhin eine
aktive Zusammenarbeit.

Länger in der Zeitschriftausgabe: 1-2017

Mit Hochachtung

Arbeitssteam der Konferenz und der Zeitschrift

* * *

Sulev Mäeltsemees – 75 (7.08.1947)

Professor Emeritus, Dr. (Candidate of Geography, PhD) of the Tallinn University of Technology, co-organiser and long-term (since the first one in 1984) active participant of the scientific conference on economic policy, and editor of the international scientific journal *Estonian Discussions on Economic Policy* in three languages and author of many papers in the journal. Has held repeated and long-term fellowships at universities of the Federal Republic of Germany (Frankfurt-Main, Osnabrück). Since 1990 the focus of his research and academic activities has been in the field of local government and regional policy and he has actively participated in the restoration of Estonian local governments. We wish him good health, success and effective cooperation.

More information in the journal issue: 1–2017

Sincerely,

Organising Committee of the Conference and Editorial Team of the Journal

* * *

Armin Rohde – 70 (21.03.1952)

Greifswaldi Ülikooli (Saksamaa LV) emeritprofessor dr. rer. pol., konverentsi kaaskorraldaja ja pikaajaline, aktiivne osaleja (alates aastast 1999) ning kolmekeelse rahvusvahelise teadusajakirja „Eesti majanduspoliitilised väitlused“ toimetuskolleegiumi liige ja ajakirja paljude artiklite autor ning kaasautor koos oma doktorantidega. Soovime talle head tervist, edu ja tulemuslikku koostööd.

Pikemalt ajakirja numbris: 1-2/2018



Lugupidamisega

konverentsi ja ajakirja toimikond

* * *

Armin Rohde – 70 (geboren: 21.03.1952)

Emeritierter Professor Dr. rer. pol. der Universität Greifswald (Bundesrepublik Deutschland), Mitveranstalter der Konferenz und langjähriger, aktiver Teilnehmer (seit dem Jahr 1999) sowie Mitglied des Redaktionskollegiums der dreisprachigen internationalen Wissenschaftszeitschrift „Estnische Gespräche über Wirtschaftspolitik“ und Autor und Co-Autor zahlreicher Artikel zusammen mit seinen Doktoranden. Wir wünschen ihm gute Gesundheit, Erfolg und weitere aktive Zusammenarbeit.

Länger in der Zeitschriftausgabe: 1-2/2018

Mit Hochachtung

Arbeitssteam der Konferenz und der Zeitschrift

* * *